
استان فارس 
خرامه

رئیس شورای اداری شهرستان خرامه:
اقتصاد و اشتغال زایی مهم ترین رکن نجات 

خرامه از وضعیت کنونی است

به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی فرمانداری شهرستان 
علیرضا  ریاست  به  شهرستان  اداری  شورای  جلسه  یازدهمین  خرامه، 
قائدی سرپرست فرمانداری و با حضور حجت الاسلام صباحی امام جمعه، 
بخشداران، فرماندهان نیروی انتظامی و سپاه ناحیه، شهرداران و مسئولین 

دستگاه های اجرایی در سالن شهید موسوی فرمانداری برگزار شد.
علیرضا قائدی ضمن خیرمقدم به مدعوین، گرامیداشت یاد و خاطره 
حضرت آیت الله هاشمی رفسنجانی یار دیرین امام و انقلاب و با اشاره 
افتاده خاطرنشان  اتفاق  اغتشاشات  محکوم کردن  و  اخیر  اتفاقات  به 
فضای حاکمیتی شهرستان حکم فرما  در  مدیریت خوبی که  با  کرد: 
بود، مردم فهیم شهرستان خرامه با آگاهی و بصریت بالا نشان دادند 
که نه تنها به نظام مقدس جمهوری اسلامی ایران پایبندند بلکه عاملین 
وقایع اخیر را محکوم کرده و هرگونه اغتشاش را سرکوب و حامی و 

پشتیبان نظام و ولایت بوده و خواهند بود.
بر  تأکید  با  خرامه  شهرستان  در  امید  و  تدبیر  دولت  عالی  نماینده 
تکریم ارباب رجوع عنوان کردند: پیگیری مسائل و مشکلات مردم از 
وظایف ذاتی هر مسئول اداره ای است و احترام و تکریم ارباب رجوع 
از اولویت های اصلی نظام مقدس جمهوری اسلامی ایران است و در 
نیست  پذیرفتنی  مربوطه  مسئول  قصور  و  هرگونه کسری  راستا  این 
چراکه بی احترامی به ارباب رجوع بدبینی به نظام و دولت در پی دارد 

که قابل قبول نیست.
قائدی افزود: مسئولین دستگاه های اجرایی جهت سهولت سرمایه گذاری 
در سطح شهرستان که موجب ایجاد اشتغال می گردد نهایت تعامل و 
همکاری انجام دهند و تا جایی که قانون اجازه می دهد قوانین را به نفع 
مردم تفسیر کنند تا شاهد شکل گیری سرمایه گذاری و ایجاد اشتغال 

در شهرستان باشیم.
سالگرد  به چهلمین  اشاره  با  ادامه  در  اداری شهرستان  رئیس شورای 
پیروزی شکوهمند انقلاب اسلامی ابراز کرد: همه مسئولین وظیفه دارند 
خدمات دولت تدبیر و امید و اقدامات به جای نظام مقدس جمهوری 

اسلامی ایران به اطلاع مردم عزیز برسانند و بازگو نمایند.
شهرستان  سطح  مثال زدنی  امنیت  و  نظم  به  فرمانداری  سرپرست 
اشاره کرد و اظهار داشت: از تمامی عواملی که با اقدامات و تلاش 
فراهم  شهرستان  سطح  در  مثال زدنی  امنیت  و  نظم  خود  شبانه روزی 
نمودند کمال تقدیر و تشکر دارم و برای ارتقای این جایگاه باید همه 

با مجموعه نیروی انتظامی و نظامی همکاری لازم داشته باشیم.

لارستان
با حضور معاون عمرانی استاندار فارس، فرماندار ویژه لارستان 

و جمعی از مدیران کل این استان:
مسائل و مشکلات مردم بخش های بیرم و 

صحرای باغ لارستان بررسی شد

و  لارستان  ویژه  فرماندار  فارس،  استاندار  عمرانی  معاون  حضور  با 
مردم  مشکلات  و  مسائل  شهرستان،  و  استان  کل  مدیران  از  جمعی 

بخش های بیرم و صحرای باغ لارستان بررسی شد.
ویژه  فرمانداری  عمومی  روابط  از  نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به 
عمرانی  معاون  رحیمی  عنایت الله  حضور  با  نشستی  در  لارستان؛ 
استانداری فارس، جلیل حسنی معاون استاندار و فرماندار ویژه لارستان، 
لقمانی مدیرکل دفتر شهری و شوراهای استانداری فارس، علی اصغر 
از  جمعی  و  فرمانداری  عمرانی  امور  و  برنامه ریزی  معاون  علی پور 
مشکلات  و  مسائل  شهرستان،  مسئولین  و  فارس  استان  کل  مدیران 

مردم بخش های بیرم و صحرای باغ لارستان بررسی شد.

در این نشست که 4 ساعت به طول انجامید، ابتدا امام جمعه، بخشدار، 
رئیس شورای اسلامی بخش و شهر بیرم موارد و درخواست های لازم 

را مطرح کردند و خواستار رفع این مشکلات شدند.
اهم مشکلات و درخواست های بیان شده در این جلسه احداث و تعریض 
جاده ورودی بیرم، روشنایی ورودی شهر، کمبود آب، آب رسانی از 
سد هایقر یا محرم، احداث طرح های آبخیزداری، اجرای طرح هادی در 
روستاها، دو بانده کردن محور لاورستان به کمال آباد، استقرار بعضی 
بودن  فرسوده  بخش،  مرکز  در  ورزشی  چمن  زمین  نبود  ادارات،  از 
شبکه داخلی آب، احداث و تعریض پل آزادگان، تسریع در عملیات 
چاه های  شدن  خشک  گرمسیری،  به  برق  تعرفه  تغییر  گازرسانی، 
کشاورزی، عدم آنتن دهی موبایل در بعضی از نقاط بخش، تخصیص 

اعتبارات بیشتر به شهرداری، واگذاری زمین به جوانان و غیره بود.
در ادامه جلیل حسنی فرماندار ویژه لارستان نیز در سخنانی بابیان اینکه 
بخش   6 دارای  که  است  فارس  استان  شهرستان  وسیع ترین  لارستان 
و 8 شهر است و با توجه به گستردگی شهرستان، از معاون عمرانی 

استانداری فارس خواست که به این منطقه توجه ویژه داشته باشد.
معاون عمرانی استانداری فارس هم در سخنانی تصریح کرد: تسریع در 
عملیات گازرسانی به بخش های بیرم و صحرای باغ و روستاهای بالای 
از  بیست خانوار در دستور کار ویژه است و برای روستاهای کمتر 
بیست خانوار نیز برنامه های دیگری در دست اقدام است که گازرسانی 

صورت پذیرد.
نیز در  ارتقای جاده های بخش  ادامه داد: همچنین تعریض و  رحیمی 
دست اقدام است که هم اکنون پیمانکاران در بخشی از محور وردی 
بیرم درحال فعالیت بوده و مابقی نیز در سال های آینده دیده خواهد شد 

تا بخش از مشکلات مردم مرتفع گردد و در رفاه باشند.
وی تأکید کرد: همچنین در این نشست مقرر شد در دهه فجر امسال 
روستاهایی که دارای کمبود آب شده اند، با اجرای عملیات آب رسانی 
در قالب حفر و تجهیز چاه انجام شود و در ادامه جهت آب رسانی به 
مجموعه این بخش ها، از سد »هایقر« در نظر گرفته شده است که در 
انجام خواهد شد. رحیمی خاطرنشان  پیگیری های لازم  این خصوص 
نیز در  از روستاها  برخی  اجرایی کردن طرح هادی در  کرد: جهت 
کارگروه زیربنایی و شورای برنامه ریزی استان بررسی و تصمیمات 
لازم اتخاذ خواهد شد. در این نشست همچنین مسائل و مشکلات بخش 
صحرای باغ نیز توسط امام جمعه، بخشدار و شهردار عماد شهر بیان شد.
بهسازی  و  تعریض  شرب،  آب  کمبود  عنوان شده،  موارد  مهم ترین 
گازرسانی،  عملیات  در  تسریع  عمادده،  تا  هرمود  از  بخش  ورودی 
خشک شدن 4 چاه آبرفتی، احداث جاده عمادده به شهر بیرم، اجرای 
طرح هادی بعضی از روستاها، عدم آنتن دهی موبایل در بعضی از نقاط، 
راه اندازی شهرک صنعتی، تعریض و بهسازی و احداث پل رودخانه 
جاده گاوبست، نبود سالن های ورزشی در بعضی از روستاها و غیره 
مقتضی  پاسخ های  نیز  استانی و شهرستانی  مدیران کل  ادامه  در  بود. 
از  همچنین  ادامه  در  فارس  استاندار  عمرانی  معاون  کردند.  ارائه  را 

محورهای بیرم به عمادشهر و ورودی های هر دو بخش بازدید کرد.

نیریز
برگزاری جلسه شورای هماهنگی بانک های 

شهرستان نی ریز

خبرنگار و عکاس/ علیرضا مقدسی: جلسه شورای هماهنگی بانک های 
شهرستان نی ریز به ریاست امیری فرماندار و با حضور روسای بانک ها 
اجتماعات  سالن  در  شورا  این  عضو  اجرایی  دستگاه های  مدیران  و 

فرمانداری برگزار شد.
در این جلسه فرماندار نی ریز ضمن تشکر از مسئولین بانک ها اظهار 
داشت: بانک ها موتور محرکه اقتصاد هستند و در این شرایط خاص 
را  نقش خود  باید  مقاومتی  اقتصاد  سیاست های  به  توجه  با  و  کشور 
لزوم هماهنگی و  بر  نمایند و  ایفا  اشتغال  ابعاد  اقتصادی و  در رونق 
ادارات و سایر ارگان های  با  بیشتر بانک های شهرستان  تعامل هرچه 
امور  تسهیل  و  بهینه  خدمات رسانی  و  تسهیلات  جذب  جهت  دولتی 

مردم تأکید کرد.
انتظاری فراتر از قانون و  ادامه داد: در اعطای تسهیلات ما هیچ  وی 
مقررات ابلاغی دولت و بانک مرکزی نداریم و انتظار این است که 
بانک ها همین مقررات را در مورد اعطای تسهیلات تکلیفی رعایت 
نمایند و از اعمال سلایق فردی یا دیدگاه شخصی پرهیز نمایند هرچند 
بانک های  در  مقررات  از  فراتر  دیدگاه ها  اعمال  و  سخت گیری ها 
شهرستان کم است اما همین میزان هم آزاردهنده است و موانعی برای 

جذب اعتبارات شهرستان ایجاد نموده است.
فرماندار نی ریز با اشاره به اینکه همه ما در مقابل این کشور، استان و 
شهرستان مسئولیم و باید سیاست های کشور را پیش ببریم به دستور 
کار جلسه پرداخت و اظهار داشت: چند تا دستور کارداریم یکی بحث 
اشتغال  معدن،  صنعت  کشاورزی،  جهاد  حوزه  در  تکلیفی  تسهیلات 
مددجویان بهزیستی و کمیته امداد، مشاغل خانگی و بحث سیل زدگان 
یا وام های مقاوم سازی روستایی که باید با هماهنگی و برنامه ریزی این 

بحث مرتفع گردد.

استان خوزستان 
معاون فرماندار شادگان:

حرکت مردم شادگان در راهپیمایی تجدید 
بیعت با رهبری و آرمان های نظام مقدس 

جمهوری اسلامی، کم نظیر است
سرویس شهرستان/ ناصر حکیمی: معاون فرماندار شادگان در جلسه 
شورای فرهنگ عمومی شهرستان از حرکت کم نظیر مردم شادگان 
در راهپیمایی محکومیت اغتشاشگران و تجدید بیعت با رهبری و 

آرمان های نظام مقدس جمهوری اسلامی، تقدیر و تشکر کرد.
نعمت اله آلبوغبیش در جلسه شورای فرهنگ عمومی شهرستان که 
در محل دفتر امام جمعه شادگان برگزار شد، جمعیت شرکت کننده 
در راهپیمایی محکومیت اغتشاشگران و تجدید بیعت با مقام معظم 
را  اسلامی  مقدس جمهوری  نظام  آرمان های  و  مدظله العالی  رهبری 
بیش از ۳۰ هزار نفر اعلام کرد و گفت: حرکت مردم ولایی و غیور 

شادگان در این راهپیمایی در نوع خود در شهرستان کم نظیر است.
معاون فرماندار شادگان با اشاره به اهمیت دو موضوع جلسه شورای 
به در راستای  فرهنگ عمومی شهرستان، بر لزوم همکاری همه جان
فاطمیه و کنگره شعر عربی  ایام  باشکوه تر مراسم  برگزاری هرچه 
شیخ هاشم کعبی دورقی که روز دوشنبه مورخه 96/۱۰/25 در سالن 
برگزار  شادگان  اسلامی  ارشاد  و  فرهنگ  اداره  سکرانی  فاضل  ملأ 

می شود، تأکید کرد.
را  شهرستان  عمومی  فرهنگ  شورای  خود،  سخنان  ادامه  در  وی 
به عنوان عامل اساسی و جهت دهنده فرهنگ شهرستان معرفی کرد 
فعال کردن کمیته های  با  اظهار داشت: شورای فرهنگ عمومی  و 
تخصصی در راستای اعتلای فرهنگ شهرستان نقش مهم و اساسی 

ایفا می کند.
آلبوغبیش در پایان بر لزوم همکاری شهرداران، بخشداران، دهیاران 
حرکت های  با  شهرستان  عمومی  فرهنگ  شورای  اعضای  سایر  و 
موارد  طرح  و  کرد  تأکید  فاطمیه  ایام  در  مردمی  خودجوش 
ادارات  سایر  و  تخصصی  کمیته های  توسط  قبلی  برنامه ریزی شده 
به منظور  شهرستان  عمومی  فرهنگ  شورای  جلسات  در  فرهنگی 

توسعه بهینه فرهنگ منطقه را خواستار شد.

استان بوشهر
استاندار بوشهر:

جایگاه زنان در پست های مدیریتی استان 
بوشهر پررنگ تر باشد

از پست های  اینکه در دولت دوازدهم ۱۰ درصد  بابیان  بوشهر  استاندار 
مدیریتی در اختیار زنان است، گفت: جایگاه زنان در پست های مدیریتی 

استان بوشهر پررنگ تر باشد.
فرماندار  معارفه  آئین  در  گراوند  عبدالکریم  مهر،  خبرنگار  گزارش  به 
جدید جم بیان داشت: جم ظرفیت ها و استعدادهای بسیار خوبی در حوزه 

کشاورزی و صنعت دارد.
بر  اقتصاد  حوزه  در  سختی  شرایط  درحالی که  کرد:  خاطرنشان  گراوند 

دولت حاکم بود اما توسعه شهرها و روستاها متوقف نشد.
وی تصریح کرد: استان بوشهر از استان های امن و آرام کشور است که 
در اتفاقات اخیر کشور هم مشکل خاصی نداشتیم و اندک تجمعی هم که 

بود ظرف نیم ساعت خاتمه یافت.
گذشته  از  بهتر  بسیار  کشور  اقتصاد  امروز  اینکه  بابیان  بوشهر  استاندار 
است، گفت: نباید از یاد ببریم که در سال هایی نه چندان دور در عرض 
چند ساعت قیمت ها افزایش می یافت و آرامش اقتصادی و روانی کشور 

سلب شده بود.
وی اظهار داشت: امروز تورم لحظه ای در کشور نداریم. در ستاد تنظیم 
قیمت  افزایش  جنس  یک قلم  کردیم  بررسی  را  قیمت ها  استان  بازار 

پیداکرده بود نه همه جنس ها.
لزوم توجه به منافع و مصالح ملی

این مسئول بیان داشت: وقتی می گوییم تورم کاهش یافت منظور رسیدن 
افزایش  است،  درصد   ۱۰ زیر  تورم  به  لحظه ای  و  درصدی   ۴۰ تورم  از 

قیمت ها امروز دیگر افسارگسیخته نیست.
ایجاد  یعنی  ایستادن  انقلاب  شعارهای  پای  اینکه  بابیان  بوشهر  استاندار 
استحکام در عرصه اقتصاد گفت: نباید درآمدهای کشور را میان جامعه 

پخش کرد و بعد اسم آن را تدبیر گذاشت.
وی افزود: قطعاً نمی توان با اقدامات مقطعی اقتصاد را استحکام بخشید.

ایجاد  یاس  جامعه  در  نباید  کرد.  امیدآفرینی  باید  کرد:  تأکید  گراوند 
کرد دولت تدبیر و امید دولت جمهوری اسلامی و نظام اسلامی است و 
نباید یأس آفرینی کرد. وی افزود: هر کس سخن می گوید باید وحدت 

و برادری و منافع و مصالح ملی را بر منافع سیاسی و حزبی ارجح بداند.
البته اشکالات در کشور وجود دارد و  استاندار بوشهر خاطرنشان کرد: 

باید پیگیری کرد، دولت به جد پیگیر رفع مشکلات است.
همه در برابر مسائل کشور مسئولیم

وی افزود: همه در برابر مسائل کشور مسئولیم. هیچ کس نمی تواند خود 

اینکه هر جا  تأکید کرد:  مسئول  این  یأس آفرینی کند.  و  را جدا کند 
مدیران  می دهد  نشان  می کنند  مخالفت  مردم  می دهیم  تغییر  را  مدیری 
افزود: قصد تغییر فرمانداران جم و  دولت عملکرد خوبی داشته اند. وی 

کنگان را نداشتم اما بنا به شرایطی تصمیم به تغییرات گرفتیم.
گراوند خاطرنشان کرد: فتح الله نوروزی نیرویی بود که عملکرد خوبی 
داشت و بر اساس صلاحدید به شهرستان مجاور منتقل شد و جایگزین 
فرماندار جم بررسی های زیادی انجام دادیم. استاندار بوشهر تصریح کرد: 
نیروهای خوبی که ۲۶ سال سابقه وزارت کشوری دارد و در  از  یکی 
حسینی  بوده  فرماندار  سرپرست  و  فرماندار  معاون  امید  و  تدبیر  دولت 

است.
گراوند تأکید کرد: انتظارم از فرماندار جدید ادامه مسیر فرماندار سابق 
است و تعامل با همه و خدمت گزاری مردم سرلوحه کار فرماندار است.

لزوم پیگیری مشکلات مردم
وی بابیان اینکه یکی از ویژگی های مدیران دولت اعتدال و استفاده از 
تدبیر است گفت: پیگیری و رفع مشکلات مردم و نیز پیگیری تکمیل 

اقدامات در دست اجرا از دیگر رویکردهای فرماندار جدید باشد.
توجه  داشت:  بیان  خود  صحبت های  از  دیگری  بخش  در  مسئول  این 
به جایگاه زنان باید پررنگ تر باشد و در دولت دوازدهم ۱۰ درصد از 
پست های مدیریتی در اختیار زنان است که در استان و شهرستان جم هم 

باید این مهم موردتوجه قرار گیرد.
با شوراها و تلاش برای تحقق شعارهای دولت  اذعان کرد: تعامل  وی 
از دیگر مواردی است که باید موردتوجه فرماندار جدید باشد. گراوند 
گفت: از همه مردم شهرستان می خواهم با فرماندار جدید همراهی کنند 

چراکه همراهی مردم لازمه موفقیت فرماندار است.
در این آئین محمد حسینی به عنوان سرپرست فرمانداری جم معارفه شد و 

از خدمات فتح الله نوروزی در این مسئولیت تقدیر شد.

استان کهگيلويه و بوير احمد 
رئیس کل دادگستری کهگیلویه وبویراحمد:

رابطان دستگاه قضایی با حاملان اسلحه در 
کهگیلویه و بویراحمد برخورد کنند

رئیس کل دادگستری کهگیلویه و بویراحمد گفت: رابطان قضایی با 
حاملان هر نوع اسلحه اعم از مجاز و غیرمجاز و به هر طریقی در انظار 
و اماکن عمومی، عروسی ها و یا مراسم عزاداری به شدت برخورد و 

اقدام به ضبط اسلحه فرد خاطی کنند.
به گزارش ایرنا، غلامرضا مزارعی در جمع خبرنگاران اظهار داشت: 
ایجاد و تأمین امنیت همواره جزء اولویت ها و مهم ترین دغدغه دستگاه 

قضایی است.
وی تصریح کرد: کمترین اغماض و سهل انگاری در این زمینه قابل 
توجیه از سوی دستگاه قضایی نیست و باید با این گونه افراد که به هر 
نحوی سبب ایجاد اضطراب و حس ناامنی در جامعه می شوند برخورد 

قاطع صورت گیرد.
بودن  مجاز  بهانه  به  سلاح  حمل  با  افراد  برخی  شد:  یادآور  مزارعی 
به راحتی در سطح شهر و اماکن و مناظر عمومی درحال تردد هستند 
صورت  در  که  می دهد  هشدار  نیز  افراد  این  به  قضایی  دستگاه  که 
مشاهده هر فرد مسلح در چنین اماکنی برخورد و اسلحه وی در اسرع 

وقت ضبط و توقیف خواهد شد.
نگهداری  فلسفه  بویراحمد گفت:  و  دادگستری کهگیلویه  رئیس کل 
و حمل سلاح تنها در میان عشایر و خارج از محدوده شهرها و برای 
نگهداری از احشام آن ها مجاز اعلام شده و هرگونه استفاده غیرمجاز و 
غیرقانونی و هنجارشکن از این ابزار جرم محسوب می شود و دستگاه 

قضایی بدون اغماض با افراد خاطی برخورد خواهد کرد.
دستگاه  جدی  اولویت های  و  حساسیت ها  از  یکی  داشت:  ابراز  وی 
در  عزاداری ها  و  عروسی ها  در  تیراندازی  مسئله  به  مربوط  قضایی 
این استان است که به نظر می رسد به رغم هشدارها و برخورد نیروی 

انتظامی هنوز نارضایتی عمومی در این راستا وجود دارد.
وی عنوان کرد: دادستان های همه شهرها در کهگیلویه و بویراحمد 
موظف اند قاطعانه و حتی با حضور میدانی با این رفتار هنجارشکن و 
جرم مشهود مقابله و نسبت به تشکیل پرونده قضایی و ضبط سلاح 

فرد اقدام کنند.
این  ریشه کنی  گفت:  بویراحمد  و  کهگیلویه  دادگستری  رئیس کل 
برخی  بیشتر و ورود  نیازمند حمایت  ناصحیح  غلط و سنت  فرهنگ 

نهادهای فرهنگی تأثیرگذار ازجمله رسانه هاست.
تیراندازی در عروسی ها وجود دارد؛ ولی  برای  به رغم ممنوعیتی که 
این فرهنگ ناصحیح برجای مانده از یک سنت دیرینه در برخی مواقع 
مجالس عروسی و شادی مردم کهگیلویه و بویراحمد را به عزا تبدیل 

می کند.
فرمانده انتظامی کهگیلویه و بویراحمد پیش تر گفته بود: بر اساس آمار 
در یک سال گذشته و تا پایان تابستان سال جاری 9 نفر در جشن های 
عروسی در این استان به علت استفاده ناصحیح از اسلحه کشته شده اند.

 50 بر  افزون  مدت  این  در  همچنین  انصاری  مهدی  سردار  گفته  به 
نفر در زمینه تیراندازی و حمل سلاح در عروسی ها دستگیر و ضمن 

توقیف اسلحه راهی زندان شده اند.
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صفحه مدیر امور باغبانی جهاد کشاورزی هرمزگان:
هرمزگان رتبه دهم تولید محصولات گلخانه ای در کشور را دارد

مدیر امور باغبانی جهاد کشاورزی هرمزگان گفت: هرمزگان رتبه دهم تولید محصولات گلخانه ای در کشور را دارد. به گزارش روزنامه طلوع به نقل از 
جهاد کشاورزی هرمزگان، مسعود گرگیج بابیان اینکه عملیات برداشت محصولات گلخانه ای ازجمله  خیار، گوجه فرنگی و بادمجان در استان آغاز شد، بیان 
داشت: سطح کشت گلخانه ای هرمزگان ۲۰۵ هکتار است و پیش بینی می شود از این سطح، ۴۹ هزار و ۶۵۰ تن  محصول تولید شود. وی تصریح کرد: به دلیل 
افزایش سطح گلخانه ها، قیمت مناسب فروش محصولات، ارائه تسهیلات کم بهره برای ایجاد گلخانه به کشاورزان و فراهم بودن بستر صادرات محصولات، 
تولید امسال نسبت به پارسال ۴۰ درصد افزایش دارد. گرگیج با اشاره به اینکه سطح گلخانه ها از سال ۹۴ تاکنون دو برابر شده است، اظهار داشت: ارزش 
تولیدات گلخانه ای استان ۲۸ میلیارد تومان و ارزش صادراتی آن حدود ۷۴۴۷۵۰۰۰ دلار است. وی بابیان اینکه حدود ۴۰ درصد محصولات گلخانه ای صادر 

می شود اظهار داشت: عمده محصولات گلخانه ای هرمزگان به کشورهای حاشیه خلیج فارس، روسیه و عراق صادر می شود.


